
  

 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 14.06.2018 
Tid: 09:00 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører ÅF-AP 
Gro Kristiansen Medlem ÅF-AP 
Bjørn Arne Hosen Medlem ÅF-AP 
Tone Bårdli Medlem ÅF-SP 
Håkan Berdahl Medlem ÅF-H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Liv Marie Hugdal MEDL ÅF-KRF 
Jon Husdal VORD ÅF-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Roy Jonny Larsen Liv Marie Hugdal ÅF-SP 
Geir Berdahl Jon Husdal ÅF-SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per Johansen rådmann 
Lars Helge Kolmannskog Sektorsjef 
Solgunn Barsleth  Sekretær  

 
 
  



  

 
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
  

Saker til behandling 
 

PS 16/18 Tertialrapport pr. 30.04.2018  
PS 17/18 Infrastrukturfond for vegutbedringer. Spleiselag for utbedring 

av FV 6332 - Morka - Ratvika 
 

 
Kl. 1200:  Åpning av sommerfesten v/ordfører og lunch på helsesenteret 
 
 
Info / drøftinger: 
 

 ROS v/Hilde (utsendt i egen epost) – utsatt til neste møte 25.06.2018 
 Forberedelse til budsjettarbeidet – fremtidige byggeprosjekter  

Komiteens agenda:  Ny barnehage, nytt legesenter og omsorgsboliger  
 Fremtidig drift av kommunens idrettsanlegg 

Idrettsanlegg – utvikling av nåværende anlegg og muligheter/forslag til drift av dagens anlegg 
og felles drift av samtlige anlegg  

 Innspill til høring – Delstrategi veg (innspillsdokument er vedlagt epost med innkalling, saken 
kommer til behandling i kommunestyret den 21. juni) 

 Kirkholmen – areal til brannstasjon og lager 
 
 
 
 
 
  
 
  



  

Saker til behandling 

PS 16/18 Tertialrapport pr. 30.04.2018 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling: 
Åfjord kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.04.2018 til orientering. 
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 14.06.2018  
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling: 
Åfjord kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.04.2018 til orientering. 
 
Vedtaket var enstemmig.   
 

PS 17/18 Infrastrukturfond for vegutbedringer. Spleiselag for utbedring av FV 6332 - 
Morka - Ratvika 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Formannskapet anbefaler at Åfjord kommunes henvendelse i brev av 25. mai til Trøndelag 
fylkeskommune, om medfinansiering av oppgradering av FV 6332 Morka – Ratvika med inntil 
3,5 millioner kroner stadfestes, og legger frem saken for kommunestyret med følgende 
innstilling:  
 
Åfjord kommunestyre viser til brev av 25. mai 2018 til Trøndelag fylkeskommune vedrørende 
oppgradering av FV 6332 Morka – Ratvika, og stiller inntil 3,5 millioner kroner til disposisjon for 
tiltaket som ledd i et spleiselag med Trøndelag fylkeskommune, og ved bruk av 
overskuddsmasser fra anleggsarbeidene på FV 723 Ryssdalen – Herfjord. Rådmannen gis 
fullmakt til å inngå endelig avtale med Trøndelag fylkeskommune om gjennomføring av tiltaket 
innenfor de rammene som ligger i saken.  
 
Kommunestyret ber samtidig om at det opprettes et infrastrukturfond for videre oppgradering av 
veinettet i kommunen, og ber om at rådmannen legger til rette for at fondet i første omgang 
tilføres et beløp på 3,5 millioner kroner når det skulle vise seg å være midler tilgjengelig for 
dette.  
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 14.06.2018  
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet anbefaler at Åfjord kommunes henvendelse i brev av 25. mai til Trøndelag 
fylkeskommune, om medfinansiering av oppgradering av FV 6332 Morka – Ratvika med inntil 
3,5 millioner kroner stadfestes, og legger frem saken for kommunestyret med følgende 
innstilling:  
 
Åfjord kommunestyre viser til brev av 25. mai 2018 til Trøndelag fylkeskommune vedrørende 
oppgradering av FV 6332 Morka – Ratvika, og stiller inntil 3,5 millioner kroner til disposisjon for 
tiltaket som ledd i et spleiselag med Trøndelag fylkeskommune, og ved bruk av 
overskuddsmasser fra anleggsarbeidene på FV 723 Ryssdalen – Herfjord. Rådmannen gis 
fullmakt til å inngå endelig avtale med Trøndelag fylkeskommune om gjennomføring av tiltaket 
innenfor de rammene som ligger i saken.  
 



  

Kommunestyret ber samtidig om at det opprettes et infrastrukturfond for videre oppgradering av 
veinettet i kommunen, og ber om at rådmannen legger til rette for at fondet i første omgang 
tilføres et beløp på 3,5 millioner kroner når det skulle vise seg å være midler tilgjengelig for 
dette.  
 
Vedtaket var enstemmig.   
 


